
 

Besluitenlijst van de vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 13 april 2021

Onderwerp Stand van zaken cultuur
Voorzitter M. v.d. Kasteelen Griffier J. Tuin
Portefeuillehouder H. Doeven Ambtelijk B. Wiersma

L. Breen
Raadsleden/commissieleden
Progressief Westerveld
VVD
Gemeentebelangen
DSW
CDA
PvdA
D66

J.N. de la Mar
J.P. Slootweg
J.W. Mones
G. Kiers
J.A.G. van der Weyde
C. Dollekamp
A. Oosterhuis

Insprekers
Dhr. T. Torreman (directeur Scala)

Toelichting
Deze informatieronde is erop gericht de raad bij te praten over de koers van educatieve en sociale 
cultuurparticipatie, het noodfonds ter instandhouding van de culturele infrastructuur, de cultuurcoach en de 
situatie rondom Scala.

Conclusie voorzitter
Het onderwerp is in voldoende mate behandeld. 

Toezeggingen
Geen

Aantekeningen
- Mevrouw Wiersma en de heer Breen geven een korte presentatie. Aansluitend wordt er een korte 
presentatie gegeven door de heer Torreman. 
- Hierna stellen raads- en burgerleden enkele vragen. 
- De heer De la Mar geeft aan de cijfers die in de presentatie (mondeling) aan de orde zijn gekomen graag 
schriftelijk te willen ontvangen. 

Onderwerp Voorstel vaststelling bestemmingsplan Rollestraat 35
Voorzitter M. v.d. Kasteelen Griffier J. Tuin
Portefeuillehouder K.H. Smidt Ambtelijk Geen

Raadsleden/commissieleden
Progressief Westerveld
VVD
Gemeentebelangen
DSW
CDA
PvdA
D66

J.N. de la Mar
J.P. Slootweg
J.W. Mones
Geen woordvoering bij dit agendapunt 
G.J. Ballast
C. Dollekamp
A. Oosterhuis

Insprekers
Geen 

Toelichting



Aan de Rollestraat 35 in Wapse bevindt zich een woonboerderij met een recreatie appartement. Het 
voornemen is om de bedrijfsmatige recreatieve bestemming om te zetten naar een reguliere 
woonbestemming alsmede de planologische opsplitsing naar twee separate wooneenheden. Tevens 
voorziet het initiatief in het behoud van de recreatieve bestemming van het vrijstaande bijgebouw, om deze 
te kunnen blijven gebruiken als recreatieappartement. Het ontwerp bestemmingsplan heeft ter inzage 
gelegen. Er zijn in deze periode geen zienswijzen ingediend.

Het college stelt de gemeenteraad voor om het ontwerpbestemmingsplan Rollestraat 35 ongewijzigd vast te 
stellen.

Conclusie voorzitter
Het voorstel gaat door als hamerstuk naar de PaW van 26 april 2021. 

Onderwerp Voorstel vaststelling bestemmingsplan ‘Vledder-Vledderweg 35’
Voorzitter M. v.d. Kasteelen Griffier J. Tuin
Portefeuillehouder K.H. Smidt Ambtelijk Geen

Raadsleden/commissieleden
Progressief Westerveld
VVD
Gemeentebelangen
DSW
CDA
PvdA
D66

J.N. de la Mar
Geen woordvoering bij dit agendapunt
J.W. Mones
G. Kiers
J.A.G. van der Weyde
J. Puper
A. Oosterhuis

Insprekers
Geen 

Toelichting
Het ontwerpbestemmingsplan ‘Vledder-Vledderweg 35’ heeft met ingang van 28 januari 2021 zes weken ter 
inzage gelegen. Gedurende deze termijn zijn geen zienswijzen ingediend. Het ontwerpbestemmingsplan kan 
daarom nu ongewijzigd door de raad worden vastgesteld.

Conclusie voorzitter
Het voorstel gaat als bespreekstuk door naar de PaW van 26 april 2021. 

Onderwerp Voorstel opbrengst verkoop Pottendijk bestemmen voor toeristische 
ontwikkeling

Voorzitter M. v.d. Kasteelen Griffier J. Tuin
Portefeuillehouder J.Y.A de Haas Ambtelijk Geen

Raadsleden/commissieleden
Progressief Westerveld
VVD
Gemeentebelangen
DSW
CDA
PvdA
D66

J.N. de la Mar
C. Starke
M. Mulder
Geen woordvoering bij dit agendapunt 
Geen woordvoering bij dit agendapunt 
Geen woordvoering bij dit agendapunt 
Geen woordvoering bij dit agendapunt 

Insprekers
Geen

Toelichting
In het Algemeen Bestuur van het Recreatieschap Drenthe van 26 januari jl. is besloten om een deel van de 
opbrengst van de verkoop van Pottendijk terug te laten vloeien naar de gemeenten. Het gaat hierbij om een 
bedrag van ca. € 18.479 voor de gemeente Westerveld. Normaliter zou dit budget terugvloeien naar de 



algemene middelen. Het Recreatieschap Drenthe adviseert de gemeenten om dit bedrag in te zetten voor de 
versterking van de toeristische recreatieve ontwikkelingen in de gemeente.
Het college wordt voorgesteld om dit bedrag in te zetten voor het project Smart Mobility. Dit project is 
ontstaan vanuit de gemeente Steenwijkerland, die dit als project heeft opgenomen in de Regio Deal Regio 
Zwolle. De inzet van de gemeente Steenwijkerland is om van het station Steenwijk een mobiliteitscentrum 
te maken. De bezoekers worden met slimme mobiliteitsoplossingen en duurzame vormen van vervoer 
verleidt om de regio te ontdekken. Hiermee wil Steenwijkerland het ‘overtoerisme’ in Giethoorn annpakken 
en bezoekers verleiden naar andere toeristische hotspots in de regio te gaan. De gemeente Westerveld ziet 
ook kansen om bezoekers naar de Koloniën en andere toeristische plekken te verleiden.
Met deze ontwikkeling kunnen we de bereikbaarheid (mobiliteit) van het platteland, middels de inzet van 
duurzame vormen van vervoer en digitale middelen, verbeteren. Het project richt zich niet alleen op 
toerisme, maar ook op de mobiliteit van onze eigen inwoners en de bereikbaarheid van bedrijven. Voor de 
informatie- en parkeervoorziening was al geld geraamd in de begroting in verband met uitvoering van het 
VTE plan Frederiksoord en dat is ook meegenomen in de Regio Deal Regio Zwolle (was namelijk een 
voorwaarde vanuit de Regio Deal). Voor het meedoen met het project smart mobility is geen geld 
gereserveerd vanuit Westerveld. Het vrij gekomen budget willen we inzetten voor het verder ontwikkelen 
van het smart mobility project.

Conclusie voorzitter
Het voorstel gaat door als hamerstuk door naar de PaW van 26 april 2021. 

Onderwerp Voorstel vaststellen komgrenzen Wegenverkeerswet gemeente Westerveld
Voorzitter M. v.d. Kasteelen Griffier J. Tuin
Portefeuillehouder H. Doeven Ambtelijk Geen

Raadsleden/commissieleden
Progressief Westerveld
VVD
Gemeentebelangen
DSW
CDA
PvdA
D66

J.N. de la Mar
Geen woordvoering bij dit agendapunt 
J.W. Mones
G. Kiers
Geen woordvoering bij dit agendapunt 
C. Dollekamp
A. Oosterhuis

Insprekers
Geen

Toelichting
Door uitbreiding van bebouwing en verplaatsing van komportalen komt het huidige ‘komgrenzenbesluit 
Wegenverkeerswet’ niet meer overeen met de feitelijke situatie. Acutalisatie van het komgrenzenbesluit is 
noodzakelijk. Een actueel komgrenzenbesluit Wegenverkeerswet is tevens de basis voor het 
komgrenzenbesluit Wegenwet. Dit besluit wordt genomen door Gedeputeerde Staten en is nodig als 
uitgangspunt voor het vaststellen van een nieuwe wegenlegger.
Naar aanleiding van vragen uit de gemeenteraad zijn de oorspronkelijke komgrenzen nog nader bekeken. 
Voorgesteld wordt om enkele komgrenzen aan te passen en de bijbehorende komborden te verplaatsen.

Conclusie voorzitter
Het voorstel gaat als bespreekstuk door naar de PaW van 26 april 2021. 

Aantekeningen
- Mevrouw Mones roept op om rekening te houden met het onderhoud van het zandpad Eursingerkerkweg-
Havelter Schapendrift in Havelte. 
- Mevrouw Mones kondigt aan om tijdens de raadsvergadering van 26 april a.s. (via een motie) het college 
op te roepen om het kombord aan de Pelinckweg te verplaatsen naar het begin van de Raadhuislaan in 
Havelte. 

Onderwerp Rondvraag VVD - Voortgang ontwikkelingen woningbouw en sport Havelte
Voorzitter M. v.d. Kasteelen Griffier J. Tuin
Portefeuillehouder H. Doeven Ambtelijk Geen 



Aantekeningen
- In antwoord op de rondvraag van mevrouw Masselink geeft wethouder Doeven aan dat het college dinsdag 
20 april 2021 zal spreken over het vervolgproces en vervolgens de raad hierover te informeren. 

Onderwerp Rondvraag Progressief Westerveld – Toepassing Padvast wegverharding 
Frederiksoord

Voorzitter M. v.d. Kasteelen Griffier J. Tuin
Portefeuillehouder H. Doeven en J. de Haas Ambtelijk Geen

Aantekeningen
- In antwoord op de rondvraag van de heer De la Mar zegt wethouder Doeven toe de kwestie in te brengen 
tijdens het gesprek met de Rijksdienst voor Cultureel Erfgoed en de Maatschappij van Weldadigheid op 14 
april 2021. 
- In de daaropvolgende week zal de Maatschappij van Weldadigheid het onderwerp bespreken met de 
bewoners. 

Onderwerp Schriftelijke beantwoording rondvraag VVD – subsidieaanvraag Nationaal 
Park Drents-Friese Grensstreek

Voorzitter M. v.d. Kasteelen Griffier J. Tuin
Portefeuillehouder H. Doeven en H. Jager Ambtelijk Geen

Aantekeningen
- Mevrouw Masselink stelt een vervolgvraag aan wethouder Doeven. Hierna wordt geconcludeerd dat dit 
agendapunt in voldoende mate is behandeld. 

Onderwerp Informatieronde – Rapport IPR Normag – Verkenning bron- en nascheiding 
PMD gemeente Westerveld

Voorzitter M. v.d. Kasteelen Griffier J. Tuin
Portefeuillehouder H. Doeven Ambtelijk Geen

Raadsleden/commissieleden
Progressief Westerveld
VVD
Gemeentebelangen
DSW
CDA
PvdA
D66

H. van Teijlingen
R. Masselink
J.H. Bruursema
G. Kiers
G. Ballast
C. Dollekamp
A. Oosterhuis

Insprekers
Paul de Bruin (IPR Normag) 

Toelichting
Vanuit IPR Normag zal er een presentatie gegeven worden over het rapport, waarin verkennend onderzoek 
is gedaan naar bron- en nascheiding van het PMD-afval.

Conclusie voorzitter
Het onderwerp is in voldoende mate behandeld. 

Toezeggingen
Geen

Aantekeningen
- Naar aanleiding van een vraag van de heer Van Teijlingen schetst wethouder Doeven de planning van het 
proces richting het grondstoffenplan (deze planning is inmiddels opgenomen in de Lange Termijn Agenda). 
- De heer De Bruin geeft aan het diftar-onderzoek van IPR Normag naar de raad te sturen. 
- Aanvankelijk zou ook ROVA op deze avond een presentatie hebben gegeven over de mogelijkheden van 
afvalscheiding. Daarnaast zouden het terugdringen van het restafval en het hergebruik van grondstoffen aan 
de orde komen. Vanuit de organisatie is aangegeven dat het onhaalbaar is om al deze onderwerpen in 



anderhalf uur te behandelen. Daarom zullen de genoemde onderwerpen, die vanavond niet aan bod komen, 
voor een informatieronde in mei geagendeerd worden. De agendacommissie zal nog een besluit nemen over 
de (wijze van) agendering. 

Vastgesteld in de openbare vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 26 april 2021

de griffier, de voorzitter,

R. Weernekers H. Jager


